
Forældrerådsmøde d. 10. jan 2024 kl. 17:00 – 19:00  Sted: KKFO køkkenet  

  

Deltagere  
 

Aksana Palevich (Maali 3A), Jesper Littrup-Mortensen (Freyja 1B), Majbritt Witek Ladegaard Otte (Viktor 0A) 

Minna Marie Henriksson (Aviaja 2A), Morten Pedersen (Athena 1A) 

Richard (pædgagog) Jonas (medhjælper) Stefan (KKFO leder)  
Afbud  
 

Marianne (Anthon 2A og August 0A), 

Dirigent 
 

Stefan  

Referent 
 

Richard  

  



 

Punkt  Tid  Orientering  
Drøftelse  
Beslutning 

Ejer  Emne  Uddybning, beslutninger. 
 

Opfølgning 
og 
tovgholder/a
nsvar 

1 17 :00 - 
17:30  

  Fællesspisning      

2 17:30 -  
 

O og D  

 

Ny KKFO Vores tanke om det første 
halve år på Stigboderne 26 

 

- Ny KKFO Vores tanke om det første halve år på 
Stigboderne 26. 

- Forældre input: 
- Et ønske om at man fokuserer at starte færre 

ting i begyndelsen og lægge fokus på at tiltag 
bliver startet ordentlig op. Børnene har 4 år på 
KKFO’en så de skal nok nå det. 

- Fritidsbrugege får adgang til vores faciliteter i 
hallen efter kl 16. Kultur og fritidsforvaltning vil 
stå for booking af hvilke foreninger der kommer 
ind og bruger vores faciliteter. Der er nedsat en 
styrregruppe I styringsgruppen sidder Stefan 
KKFO-leder, Forpersonen for Kanalbyens IF, 
Repræsentanter for Kultur og 
fritidsforvaltningen, pædagogiske leder fra 
Klubafdelingen og en udviklingskonsulent fra 
DGI .  

- Det er oplagt at er over tid kunne komme en 
repræsentant fra forældrerådet med i denne 
styrregruppe. 

-  

 

 



 

 

 
3 18:00  O  Tilsyn 2024 og handleplan for dette. 

Se vedlagte rapport og kommentarer 
fra SLUS 
 

 

- Tilsyn 2024 og handleplan for dette. Se 
vedlagte rapport og kommentarer fra SLUS 
Særlig pejlemærke 4 skal vi have en debat om: 
hvordan styrker vi den daglige kommunikation 
mellem institution og forældre. Både de 
uformelle korte snak ved afhentning og de 
mere formelle trivselssamtaler. 

- Forældre input: Ift. sproget bliver det 
eksperimentet med en lidt hårdere tone og 
sprogbrug blandt børnene når de er på KKFO. 
De bliver eksponeret for en anderledes sprog 
når vi børnene kommer i nærkontakt med 
klubbørn. 

- Ift. sprog har vi en nul-tolerance politik ifm. 
hvordan børnene agerer med hinanden ift. bl.a. 
racisme, kommentar om hinandens udseende 
mm. 

-  
- Der blev diskuteret sikker skolevej. 

Forældrebestyrelsen er opmærksom på 
udfordringen og tager hånd om dette. 

-  
- Der er stor opbakning til pædagogerne ikke skal 

forstyrres i aktiviteter. Der skal være muligt at 
få en kortere snak ved kkfo køkkenet, hvor der 
vil være personale til stede, som ikke skal gå fra 
en aktivitet.  

 



- Personalet på KKFO’en foretrækker at tale 
samtaler mundtligt fremfor at sende en Aula 
besked. 

-  
 

3.1 18:45    Feriepasning den kommende 
periode  

Vi holder sampasning på 
vores matrikel sammen med 
Skolen i Sydhavnen i 
sommerferien ugerne 28 -30  

- Plan for de kommende 
feriepasninger på KKFOen 
fremlægges. 

 

3. Feriepasning den kommende periode.  

Vi holder sampasning på vores matrikel 
sammen med Skolen i Sydhavnen i 
sommerferien ugerne 28 - 30. 

Plan for de kommende feriepasninger på 
KKFOen fremlægges. KKFOens Lukkedage for 
2024 kan ses på vores hjemmeside. 

 

 

 

 

 


